
Rondvraag DUS over Stadsdeelvisie Weert-Midden 

 

Deze en volgende maand vinden er een vijftal inwonersavonden plaats in de diverse wijken. U schrijft 

in de uitnodiging dat u een voorlopig toekomst plan met concrete heeft gemaakt voor het stadsdeel 

Weert-midden.   

 

Voordat wij tot beantwoording van uw vragen overgaan merken we op dat we voor de Stadsdeelvisie 

Weert-Midden hetzelfde proces volgen als dat we voor de Stadsdeelvisie Weert-Zuid hebben gedaan. 

De raad is van dit proces op de hoogte via de bijeenkomsten die in Weert-Zuid hebben 

plaatsgevonden. De Stadsdeelvisie Weert-Zuid is door de raad vastgesteld op 20 juli 2016. 

Voorafgaand aan de besluitvorming is in de informatiebijeenkomsten van BV/IW en Ruimte onder 

andere het proces toegelicht.  

 

Vraag 

a) Heeft u buiten de genoemde partners ook contact gehad met de wijkraden? Zo ja waarom 

worden zij niet genoemd? Zo nee om welke reden heeft u geen contact gehad?  

Antwoord 

In de uitnodigingen staat dat de visie is voorbereid in overleg met organisaties en bewoners. Het gaat 

hierbij naast Wonen Limburg en Punt Welzijn om Land van Horne, de wijkraden, inwoners uit de 

wijken en specifieke disciplines binnen gemeente en Wonen Limburg. Wij hebben Wonen Limburg 

genoemd omdat zij mede-initiatiefnemer zijn en Punt Welzijn, vanwege hun sleutelrol in het proces. 

Wij vonden het niet nodig om alle organisaties te noemen, omdat dit per wijk ook verschilt. Verder 

hebben enkele inwoners zich aangemeld via een Facebook aftrap aan het begin van het proces, dus 

los van de wijkraden.  

 

Vraag 

b) De organisaties die aanwezig zijn, zijn dezelfde als tijdens MSJS muv de wijk-en dorpsraden. Is 

dit een nieuwe variant op MSJS?  

Antwoord 

De organisaties zijn niet dezelfde als MSJS. Dit proces staat los van MSJS en heeft met het opstellen 

van de stadsdeelvisies te maken. 

 

Vraag 

c) Hoe moet ik deze uitnodiging lezen: de overheid trekt zich terug, meer verantwoordelijkheid en 

taken bij de inwoners! U spreekt over concrete maatregelen!  

Hoe moet ik dit zien in relatie tot burgerkracht?  

Antwoord 

In de brief is een algemene ontwikkeling geschetst. Wij hebben in 2015 exact dezelfde tekst gebruikt 

in de uitnodigingen voor de inwonersavonden in Weert-Zuid. Wij hebben via een interactief proces 

met inwoners en belanghouders in de wijk maatregelen geformuleerd. Deze maatregelen willen wij 

spiegelen tijdens de inwonersavonden. Belangrijk hierbij is dat de inwoners daarnaast aangeven waar 

zij actief mee aan de slag willen gaan. Dit gaat juist over een actieve houding van onze inwoners, 

burgerkracht dus! De maatregelen hebben overigens met name betrekking op sociale aspecten, zoals 

eenzaamheid en armoede. Dit mede in het licht van de vergrijzing en het langer zelfstandig thuis 

blijven wonen.  

 

Opmerking 

Overigens is het te betreuren dat de avonden muv van 12 oktober plaatsvinden op avonden waarop 

de raad al een vergadering heeft." 

 

Reactie 



Wij zijn van mening dat we naar de mensen toe moeten gaan. Daarom worden de bijeenkomsten in 

de wijken gehouden. De accommodaties zijn echter niet elke avond beschikbaar. Wij hebben ons 

gevoegd naar de beschikbare datums. Er vindt één avond plaats op een dinsdag tijdens een 

commissievergadering (12 september). De overige bijeenkomsten vinden niet op een vergaderdag 

(info, commissie, raad) plaats, eenmaal een maandag (18 september) en driemaal een donderdag (21 

september, 5 en 12 oktober).  

 

 


